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Chciałabym podziękować Regionalnemu Oddziałowi PIBR w Warszawie za możliwość 

udziału w Konferencji, która  po raz pierwszy na tak szerokim forum poruszyła ważny temat, 

jakim jest badanie prawidłowości elektronicznych ksiąg rachunkowych. Jest niezwykle 

aktualny temat ze względu na postęp rozwoju cyfrowego w gospodarce, dodatkowo 

przyspieszony przez pandemię. Biegły rewident odgrywa ogromną rolę w zapewnieniu 

prawidłowości ksiąg rachunkowych, gdyż przepisy ustawy o biegłych rewidentach, firmach 

audytorskich oraz nadzorze publicznym zawierają wymóg wydania opinii czy badane 

sprawozdanie finansowe zostało sporządzone na podstawie prawidłowo prowadzonych ksiąg 

rachunkowych. 

Zagadnienia, które zostały omówione podczas konferencji przez organizatorów oraz 

zaproszonych gości, będących autorytetami i praktykami z dziedziny rachunkowości i rewizji 

finansowej, pozwoliły na otwarcie szerokiej publicznej  dyskusji o tym, co należy rozumieć 

przez księgi rachunkowe i ich prawidłowość zarówno w świetle przepisów ustawy o 

rachunkowości, jak i ustawy o biegłych rewidentach, firmach audytorskich oraz nadzorze 

publicznym oraz sygnalizowanych potrzeb związanych ze zmianą przepisów. 

W obecnej i przyszłej rzeczywistości gospodarczej przepisy ustawy o rachunkowości powinny 

być aktualne i dostosowane do  warunków prowadzenia ksiąg rachunkowych w poszczególnych 

jednostkach, działających zarówno w sektorze prywatnym, jak i publicznym. Dlatego też  

planowane zmiany przepisów ustawy o rachunkowości w tym zakresie powinny służyć m.in. 

takim celom jak uniwersalność i  bezpieczeństwo ksiąg rachunkowych w szerokim tego słowa 

znaczeniu. 

Jesteśmy otwarci na dalsze dyskusje i działania, które będą się przyczyniać do wspierania 

funkcjonowania jednostek w dynamicznie zmieniającym się otoczeniu biznesowym. 

Gratuluję Państwu udanej i bardzo ciekawej Konferencji. 

 

 

 


